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ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Výboru mestskej časti STRED, konaného dňa 14.3.2022  

 
 
Prítomní poslanci: MUDr. Šimon Žďárský, Mgr. Michal Moško  
 
Neprítomní poslanci: Eva Struhárová, Mgr. Richard Medal, Pavol Bobošík, Ing. Richard Ščepko 
       
Prítomná: Mgr. Gabriela Babony – garant VMČ Stred 
 
Hostia: Ing. Gabriela Vanková, Ing. Miloš Minarech, p. Slavomír Šedivý, JUDr. Marta Stašková, Ing. Egg 
 

Program: 
1. Otvorenie 
2. Prerokovanie žiadostí 
3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia 
4. Nové požiadavky občanov a poslancov 
5. Rôzne 
6. Záver 

 
 
1. OTVORENIE 

Predseda VMČ Stred MUDr. Žďárský privítal všetkých prítomných a skonštatoval, že VMČ Stred v počte 
poslancov 2 nie je uznášania schopný. Materiály na prerokovanie budú presunuté do najbližšieho zasadnutia. 

 
HLASOVANIE: 
Za: 2      Proti: 0            Zdržali sa: 0 
Za: MUDr. Šimon Žďárský, Mgr. Michal Moško 
 
Poslanci neodsúhlasili program 
 

Najbližšie zasadnutie VMČ Stred sa bude konať dňa 11.4.2022 formou zodpovedajúcou aktuálnej 

pandemickej situácii. 
 
 
 

Zapísala: Mgr. Gabriela Babony     
v Trenčíne dňa 14.3.2022      
 
 
 

 
MUDr. Šimon Žďárský   
 Predseda VMČ Stred 

 
 
 
 
 
 
 
 
Začiatok VMČ: 16.00 hod. 
Ukončenie VMČ: 16.15 hod.  
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ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV Z MINULÉHO OBDOBIA 
 
 

P.č. Požiadavka Odpoveď 

1. P. Rehák Michal: Dobrý deň, prosím Vás, bolo by možné 
vyčistiť cyklotrasu, ktorá vedie z Juhu až do mesta? Je v 
katastrofálnom stave, popadané konáriky, štrk.   
Každý deň tadiaľ chodím a poviem Vám, že je to veľmi 
nebezpečné. Už neraz mi podšmyklo koleso. Cyklotrasa by 
mohla byť v meste minimálne tak isto čistená ako sú cesty 
a chodníky. Ďakujem za kladné vybavenie.  

V zimnom období je čistenie cyklotrás 
obmedzené nízkymi teplotami, pokiaľ je 
možné sú čistené priebežne celoročne. Toho 
času je úsek Juh - centrum mesta vyčistený. 

2. P. Peter Petrušek: Každý pracovný deň v čase, keď sa pod 
Juhom na kruhovom objazde vytvára zápcha, vodiči si 
cestu skracujú cez ulicu Sama Chalupku a Slnečné 
námestie. Premávka je však veľmi hustá a táto cesta nie je 
stavaná na takú premávku. Obyvatelia tejto časti si 
vyžiadali osadenie spomaľovača. Vodiči síce na mieste 
spomaľovača spomalia ale ďalej už idú vysokou 
rýchlosťou. V záujme bezpečnosti obyvatelia ulice 
navrhujú riešenie, že Bezručova ulica by sa 
zjednosmernila.  
Návrh 2: P. Hartman navrhol riešenie zjednosmerniť 
všetky ulice Družstevná, kpt. Jaroša, Sama Chalupku, 
Slnečné námestie, Ovocná, Veterná takým spôsobom, aby 
sa obyvatelia týchto ulíc dostali na Soblahovskú ulicu, ale 
pre ostatných vodičov idúcich zo spomínaného kruhového 
objazdu by táto trasa bola natoľko nevýhodná, že by touto 
cestou nešli. Návrh 3: Urobiť zjednosmernenie na skúšku, 
ako bude toto riešenie fungovať.  

Problematiku prekonzultujeme s okresným 
dopravným inšpektorátom. Následne bude 
takýto veľký zásah potrebné odkomunikovať s 
verejnosťou (napríklad prostredníctvom Infa) 
a potom na skúšku zrealizovať. Mesto 
potrebuje na prípravu čas niekoľko mesiacov. 

3. Ing. Roman Jaroš: Ulica Ku štvrtiam od jedného kruhového 
objazdu pod Juhom k druhému sa plní aj z dôvodu, že 
vodiči, ktorí idú smerom na Mitice a na Bánovce, keď 
zbadajú kolónu smerom na Laugarício, zahnú vľavo a 
obchádzajú to takto smerom na Soblahov. Ak by to bolo 
možné, navrhuje bypass na smer Soblahov. 

Poslanci MsZ vyčlenili v rozpočte na rok 2022 
finančné prostriedky na vypracovanie 
projektovej dokumentácie na prestavbu 
križovatky pod Juhom. Mesto Trenčín oslovilo 
odborne spôsobilého projektanta, aby takúto 
dokumentáciu spracoval. V blízkej dobe 
prebehne geodetické zameranie daného 
miesta a taktiež dopravno-kapacitný 
prieskum, ktoré sú pre tento účel 
nevyhnutné. 

4. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik:  
Prosíme o demontáž nefunkčnej tabule informačného 
systému, zobrazujúceho najbližšie odchody liniek MHD, na 
zastávke Hasičská smer Juh/Zámostie. Displej je mimo 
prevádzku niekoľko rokov, zároveň je plne nahradený 
modernejšími tabuľami. 

Opätovne vyzveme dopravcu na odstránenie. 
Pokiaľ tabuľu neodstráni, mesto začne 
dopravcovi účtovať nájomné za reklamnú 
plochu. 
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5. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik:  
Opakovane prosíme o odstránenie hlásenia „konečná, 
prosím, vystúpte“, na priebežných konečných zastávkach, 
ktoré zbytočne mätie cestujúcich. Samozrejme sme si 
vedomí zmeny dopravcu, avšak nakoľko sa nejedná o 
žiadnu investíciu, navrhujeme tento úkon vykonať aj u 
súčasného dopravcu, na zostávajúcich pár mesiacov.  
V prípade, ak nie je možné toto konkrétne hlásenie zrušiť 
na vybraných konečných zastávkach, navrhujeme ho zrušiť 
úplne (tak to bolo v rokoch 2016-2019). Jedná sa o tieto 
priebežné konečné zastávky:  
• Detské mestečko (L5) 
• Jána Zemana (L12) 
• Opatová, Niva (L4) 
• Záblatie, Rybáre (L6) 

Opakovane preposlané dopravcovi 

6. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik:  
Navrhujeme doplnenie odkazu na podstránku so 
základnými informáciami o prevádzke MHD do rýchleho 
výberu – odkazov, na titulnej stránke webového sídla 
Mesta Trenčín. V minulosti takýto odkaz existoval, no bol 
odstránený.  
Naopak je možné odstrániť link na, viac než 2 roky 
nevyužitú, sekciu Straty a nálezy. Odkaz na podstránku k 
MHD: https://trencin.sk/pre-obcanov/mobilita/mestska-
doprava/  

Dobrý deň, odkaz na MHD Trenčín sme pridali 
do rýchleho výberu na titulnej stránke.  
Sekcia Straty a nálezy, ktorú spomínate, už 
bola medzitým nahradená inými 
informáciami. 

7. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik:  
Je možné zabezpečiť odstránenie, dlhé roky nefunkčnej, 
telefónnej búdky na rohu Palackého ul., pri budove MsP? 
Predstavuje zbytočný vizuálny smog vo verejnom 
priestore, rovnako (opakovane) žiadame odstránenie 
identickej búdky aj na Štúrovom námestí.  

Odstránenie prístrešku bývalého telefónneho 
automatu máme už naplánované. 

8. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik:  
Prosíme o informáciu, kto je vlastníkom osvetlenia 
zabudovaného v chodníku, pred budovou Galérie M. A. 
Bazovského na Palackého ulici. Z akého dôvodu je 
osvetlenie mimo prevádzku, je možné ho sfunkčniť? Tento 
prvok môže spríjemniť pobyt vo verejnom priestore.  

Tieto svietidlá nie sú súčasťou verejného 
osvetlenia. O jeho funkčnosti rozhoduje 
majiteľ/správca budovy, ktorého oslovíme s 
požiadavkou na sfunkčnenie. 

9. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik:  
Prosíme o informáciu, kto je vlastníkom osvetlenia 
zabudovaného v chodníku, pred budovou centra 
Masaryčky na Ul. Legionárska. Z akého dôvodu je 
osvetlenie mimo prevádzku, je možné ho sfunkčniť? Tento 
prvok môže spríjemniť pobyt vo verejnom priestore.  

Tieto svietidlá nie sú súčasťou verejného 
osvetlenia. Ich funkčnosť má v správe majiteľ 
budovy, ktorého oslovíme s požiadavkou na 
spustenie. 

10. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik:  
Prosíme o informáciu, kto je vlastníkom osvetlenia 
zabudovaného v chodníku, pred budovou Úradu TSK na Ul. 
K dolnej stanici. Z akého dôvodu je osvetlenie mimo 
prevádzku, je možné ho sfunkčniť? Tento prvok môže 
spríjemniť pobyt vo verejnom priestore.  

Tieto svietidlá nie sú súčasťou verejného 
osvetlenia. Ich funkčnosť má v správe majiteľ 
budovy, ktorého oslovíme s  touto 
požiadavkou  

11. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik:  
Chceli by sme požiadať, pri vhodných poveternostných 
podmienkach, o vyrovnanie prepadnutej zámkovej dlažby, 

Správca miestnych komunikácií zaradí opravu 
do zoznamu prác. 
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na frekventovanej zastávke MHD Legionárska smer Juh.  

12. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik:  
Žiadame vlastníka prístrešku zastávky Ku štvrtiam o 
opravu strechy, z ktorej bol jeden panel plexiskla 
odfúknutý pri silnom veternom počasí začiatkom februára. 
Rovnako navrhujeme vymeniť aj prostredný panel, na 
ktorom badať značnú únavu materiálu.  

Zaslané spoločnosti EuroAWK. Odpoveď: 
Prístrešok pri OBI je opravený už nejaký 
týždeň. Biskupickú upravia v blízkej dobe 

13. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik:  
Rovnako chceme poprosiť vlastníka prístrešku zastávky 
Biskupice, cintorín o výmenu plexiskla na streche. 
Vplyvom poveternostných podmienok prišlo k únave 
materiálu a následnému vzniku dier, čoho následkom nie 
je prístrešok schopný plniť svoj účel.  

Prístrešok patrí spol. EuroAWK. Požiadame 
ich o nápravu 

14. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik:  
Pri vhodných poveternostných podmienkach prosíme o 
opravu prepadnutej zámkovej dlažby na priechode pre 
chodcov v časti Biskupice, kruhový objazd na križovatke 
ulíc Karpatská a Biskupická. Popisovaný problém je na 
vjazde do križovatky zo smeru Nozdrkovce.  

Opravu dlažby zaradí správca miestnych 
komunikácií do zoznamu stavebných objektov 
stavebnej údržby. 

15. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik:  
Opätovne žiadame dopravcu o prekontrolovanie intenzity 
hlásenia zastávok v autobusoch MHD, ktoré je často 
stíšené na úroveň, pri ktorej v hluku, počas jazdy, nemajú 
cestujúci šancu zachytiť dôležité informácie o 
nasledujúcich zastávkach, prípadne o tom, či je 
nasledujúca zastávka na znamenie. Behom februára sme 
problém zachytili vo vozidlách:  
• Irisbus Crossway LE 12M, podnikové EČV #15 (L4, 
6.2.2022) 
• Irisbus Crossway LE 12M, podnikové EČV #19 (L1, 
8.2.2022) 
• Irisbus Crossway LE 12M, podnikové EČV #21 (L17, 
4.2.2022) 

Poižiadavka preposlaná dopravcovi. Obávame 
sa však, že tieto autobusy už lepšie nebudú. 

16. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik:  
Chceme oceniť užitočnú novinku v podobe označovania 
podnetov v tabuľke MS Excel ich aktuálnym statusom, 
máme však výhradu k označeniu podnetu číslo 1079 z 
januárového VMČ. Požiadavka je označená ako „zatvorená 
(kladne)“, pritom v odpovedi sa uvádza, že sa čaká na 
vyjadrenie vlastníka. Podnet preto zatiaľ uzatvorený nie je.  

Ďakujem za upozornenie, status požiadavky 
bol zmenený. 

17. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik:  
Uvedomujeme si, že pasáž Fatima je súkromný priestor a 
mesto nemá možnosť obmedziť či zakázať na tomto 
pozemku parkovanie vozidiel, fakt ale je, že počet 
parkujúcich vozidiel v pasáži sa časom zvyšuje a nie je 
výnimkou, že v profile pasáže parkujú aj  dve vozidlá vedľa 
seba, pričom na priechod chodcov, nebodaj s kočíkom, je 
tým výrazne sťažený.  
Vyzývame preto Mestský úrad na rokovanie s majiteľom 
nehnuteľnosti a požiadať ich o riešenie problému; zároveň 
by sme radi požiadali o stanovisko mesta Trenčín k 

Mesto Trenčín s majiteľmi rokuje o vyriešení 
danej situácie. Riešenie musí byť dohodou 
oboch strán, pretože tak, ako by sme my 
mohli umiestniť stĺpiky na našom chodníku, 
takisto môžu majitelia celý priechod uzavrieť. 



 

 

5 

možnosti osadenia stĺpikov na mestský chodník pri vstupe 
do pasáže z námestia, čím by sa znemožnil prejazd 
pasážou a obmedzila by sa tým možnosť parkovania v nej.  

18. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik:  
Ďakujeme za dokončenie nového asfaltového povrchu pri 
detskom ihrisku vo vnútrobloku “pri medveďoch” - 
chceme v tejto súvislosti pripomenúť, že na danom DI bola 
občanom prisľúbená inštalácia exteriérového ping-
pongového stolu - prosíme o informáciu, či už bolo 
obstaranie stolu a jeho inštalácia zadané.  

Áno, stôl je už objednaný u výrobcu. 
9.3.2022 bol stôl osadený. 

19. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik:  
Prosíme o kvalifikovaný odhad - nacenenie projektu 
verejného osvetlenia Nozdrkovského chodníka. 

Na základe projektovej dokumentácie 
vypracovanej koncom roka 2021 a výkazu 
výmer je verejné osvetlenie Nozdrkovského 
chodníka narozpočtované sumou 53 000,- eur 

20. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik:  
Na základe osobných rozhovorov aj na základe diskusie v 
cyklokomisii žiadame touto cestou o zadanie vypracovania 
projektovej dokumentácie zmeny križovatky na Námestí 
sv. Anny - odbočovania z Legionárskej na Hviezdoslavovu 
ulicu v smere od nemocnice v zmysle zvýšenia ochrany 
cyklistov, jazdiacich po hlavnej ceste v smere do centra.  

Mesto Trenčín osloví odborne spôsobilého 
projektanta s danou požiadavkou 

21. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik:  
Žiadame informáciu, kto je majiteľom schodov/tribún pri 
detskom ihrisku pri golfovom areáli - v prílohe prikladáme 
fotografiu poškodenia týchto schodov/tribún, s 
potenciálnym nebezpečenstvom poranenia osôb či 
minimálne poškodenia oblečenia - v prípade, ak má MsÚ či 
iná organizácia mesta kompetenciu zjednať nápravu 
(opraviť/vymeniť poškodené diely alebo požiadať o opravu 
prevádzkovateľa areálu), žiadame, aby tak učinil/a.  

Vlastníkom tribúny, ktorá je súčasťou 
"športovo-relaxačného areálu",  je Mesto 
Trenčín. Uvedený areál je vo výpožičke 
spoločnosti HOSS CORP, a.s. na základe 
uzatvorenej zmluvy. Útvar majetku mesta 
listom zo dňa 3.3.2022 vyzval spoločnosť 
HOSS CORP, a.s. na zabezpečenie opravy 
uvedenej tribúny s odkazom na povinnosti 
vyplývajúce z uzatvorenej zmluvy. 

22. MUDr. Šimon Žďárský: 
Pripájam fotografiu priechodu pri poliklinike. Prosím o 
nápravu. 

Opravu prepadu máme zaradenú v zozname 
objektov stavebnej údržby. 
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NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV 
 

P.č. Požiadavka 

1. P. Bobošík, MUDr. Žďárský: Na ulici Sasinkova a priľahlých rekonštruujú plynofikáciu. Otázka, ako bude 
riešená oprava povrchu? Je možné, aby sa mesto so zhotoviteľom dohodlo na vyspravení celého povrchu 
s dlažbou?  

   
2. 

MUDr. Žďárský: Volal mi občan, že im na ul. Sasinkova chýba optický internet, a keď sa to teraz nespraví, 
tak potom už dlhú dobu sa tam nebude žiadna takáto vec diať. Ja viem, že je to všetko na poslednú 
chvíľu, ale pokiaľ tam skutočne ten optický internet chýba, nedalo by sa tam tá práca nejako pozdržať a 
nejako tam spraviť tú sieť?  

3. MUDr. Žďárský, JUDr. Stašková: Prosíme o doplnenie hliny na mieste, kde sa robila oprava revíznej 
šachty, ktorá leží na mestskom pozemku: Legionárska 660 vchod č.45-47  

4. P. Baránková: Volala mi občianka z ulice Partizánska že treba dať do požiadaviek pre najbližšie zasadnutie 
VMČ STRED vyčistenie uličných vpustí pre celú ulicu Partizánska aj parkovisko, kde mesto vyberá 
poplatok za parkovanie.  

5. Juraj Vidra: V roku 2021 sa na Vás obrátil môj otec s prosbou o vyvinutie úsilia, aby sa v r.2022 opravila 
cesta pred naším bytovým domom. Táto skutočnosť je aj v zápisnici zo dňa 11.10.2021.  
Keďže som bol do funkcie predsedu zvolený ja a od 7.2.2022 som zapísaný aj v registri SVB na Okresnom 
úrade v Trenčíne, teraz Vám ja adresujem túto žiadosť. 
Poprosím Vás o jasnú odpoveď či sa opraví tento rok cesta s parkoviskom pred naším domom na ul. 
Soblahovská 1104 alebo nie. 127 obyvateľov v našom bytovom dome, ktorých zastupujem chce odo mňa 
jasnú odpoveď. V prílohe aktuálne foto zničeného povrchu. 

     
6. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Pravdepodobne v súvislosti s vytvorením priechodu pre chodcov na 

ulici Jána Zemana tu bola vodorovným značením, cca o 5 metrov, presunutá zastávka MHD. Označník 
zastávky však presunutý nebol, následkom čoho prišlo k situácií, kedy sa namiesto na začiatku zastávky 
ocitol označník uprostred nej. Ak by aj pri plánovanej výmene označníkov došlo k jeho presunu, takáto 
poloha zastávky bude značne problematická, nakoľko uprostred nej zostane stĺp verejného osvetlenia. Je 
presne v takej polohe, že cestujúci zo stredných dverí (určených aj pre kočíky či invalidné vozíky) budú 
nastupovať/vystupovať do stĺpu. Navrhujeme preto zastávku vrátiť do pôvodnej polohy (aj po vyznačení 
priechodu sa do priestoru medzi neho a označník sólo autobus bez problémov zmestí). 

 



 

 

7 

7. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: V prvom rade by sme sa chceli poďakovať za zrealizovanie našej 
požiadavky o osadenie pinpongového stola. Ako je vidieť na fotografii, stôl je osadený do priestoru 
trávnika. Z praktického hľadiska bude časom okolie stola bez trávy. Viem, že pracovníci hlavne v 
predvolebnom roku nemajú pravdepodobne čas osadiť napríklad zatrávňovaciu dlažbu do okolia stola. Ak 
je to tak, chceli by sme sa spýtať o možnosť dovezenia takejto dlažby a osadenia priamo obyvateľmi, ktorí 
budú stôl využívať. Za koordináciu, prípadne zodpovednosť by som sa osobne zaručil (R. Ščepko). Bol by 
som rád, keby ma niekto z MHSL kontaktoval a dohodli by sme prípadne všetko potrebné. Cieľom nie je 
zaťažovať pracovníkov MHSL. Ešte raz ďakujeme za realizáciu našej iniciatívy zo strany MHSL. Ceníme si 
to. 

 
8. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Podľa zamestnancov MHSL sa pripravuje revitalizácia vnútrobloku 

„Medvedice“ z prostriedkov EÚ fondov. Chceli by sme sa spýtať na mieru rozpracovanosti projektu v 
tomto konkrétnom vnútrobloku. Je už známe, kto rieši projekt jeho revitalizácie, prípadne v akom štádiu 
je aktuálne rozpracovaná jeho obnova? 

9. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Rekonštrukcia Ulice Jilemnického. Je známy termín rekonštrukcie 
tejto ulice, resp. harmonogram prác s termínom ukončenia? Pri príprave rozpočtu na rok 2022 na 
stretnutí s pánom primátorom bolo deklarované aj vyriešenie nefunkčného odvodnenia na ulici, ktoré je 
vidieť aj na fotografiách. Počíta sa pri investícii TVK aj s týmto problémom? 

 
10. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Riešenie spomaľovacieho prahu na vozovke bez obmedzenia 

cyklistov. Prikladám príklad z Dánska ohľadom riešenia ukľudnenia cestnej dopravy bez obmedzenia 
cyklistov v rovnakom jazdnom pruhu. Posielam dva príklady možného riešenia, ako cyklistov neobmedziť 
a zároveň dosiahnuť spomalenie vozidiel. Chcem sa spýtať, či je možné takéto riešenie aplikovať aj na 
Slovensku. 

   
11. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Pri vhodných poveternostných podmienkach prosíme vyčistiť sklo 

na výveske VMČ Stred, na križovatke ulíc Inovecká a Dlhé Hony. 
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12. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Po vzore vývesných plôch v mestskej časti Sever žiadame o 
doplnenie loga Mesta Trenčín a textu „Výbor mestskej časti Stred“ na vývesné plochy. Dávame na 
zváženie, či by nebolo vhodné týmto nápisom v jednotnom dizajne označiť vývesky vo všetkých 
mestských častiach. Dnes pri prvom pohľade na nástenky nie je vôbec zrejmé, čo sa v nich nachádza. 

 
13. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Pri vhodných poveternostných podmienkach prosíme vyčistiť pás 

zelene, vybudovaný v rámci rekonštrukcie chodníka pred nemocnicou, od rôzneho drobného odpadu 
(obaly, vreckovky, fľaše), ktorý sem zrejme navial vietor. Rovnako prosíme vyhrabať lístie. 

 
14. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Prosíme presun zvislého značenia na stĺpy VO – kruhový objazd pri 

Keramoprojekte. Ako súčasť výstavby cyklistického bypassu na kruhovej križovatke pri Keramoprojekte 
bolo zvislé dopravné značenie. Začiatok a koniec cesty pre cyklistov, osadené na samostatné stĺpiky, 
napriek tomu, že v tesnej blízkosti sa nachádzajú stožiare VO, na ktoré mohlo byť umiestnené. Umiestniť 
30 (resp. 100) cm od lampy ďalší stĺpik pre dopravnú značku je nie len (finančne) neefektívne, ale takýto 
krok zbytočne zvyšuje vizuálny smog.  

 
15. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Pred asi 2 rokmi som prosil o vyriešenie dopravnej značky osadenej 

do úzkeho chodníku. Vtedy sa riešenie nenašlo. Preto prikladám príklad z nášho hlavného mesta, kde sa 
našťastie touto problematikou systematicky venujú po zvolení M. Valla za primátora. Preto by som chcel 
požiadať, aby sme po vzore Bratislavy upravili dopravné značenie aj v Trenčíne na Dolnom Šianci. 
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16. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: V januári sme žiadali o odstránenie jednej z mnohých smetných 
nádob, ktorá vytvára úzke hrdlo na frekventovanom chodníku v zastávke MHD Gymnázium. 
Rešpektujeme zaslané odborné stanovisko: „Keďže ide o frekventovanú zástavku a nádoby bývajú pri 
vývoze plné nepovažujeme za opodstatnené znižovať počet nádob na tejto zástavke,“ navrhujeme 
nádobu iba presunúť z dnešnej polohy do medzery medzi prístreškami. Nádoby vďaka navrhnutej úprave 
budú rozmiestnené rovnomerne (nie dve na jednom metri štvorcovom, ako dnes) po celej zastávke a 
nebudú prekážať chodcom. 

 
17. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Žiadame zaradiť do poradovníka prác opravu poškodenej zámkovej 

dlažby na chodníkoch, pri styku ulíc Vojtecha Zamarovského a Marka Aurélia v starom meste. 

 
18. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Prosíme presunúť nevhodne umiestnenú nádobu na odpad na 

zastávke MHD Dolný Šianec – pravdepodobne nie je väčšine cestujúcich veľmi príjemné pri čakaní sedieť 
na lavičke, kde ponad váš chrbát hádžu ostatní cestujúci odpadky do koša. 

 
19. MUDr. Žďárský: Počíta sa s touto plochou v rámci rekonštrukcie pešej zóny na Hviezdoslavovej ulici? Ak 

nie vedela by tam vzniknúť oddychová zóna, napríklad cvičebné príslušenstvo pre seniorov? 
Od obyvateľov ulice Hviezdoslavova mám podnet, že sa tam nedeje tzv. "ručný zber odpadu" tak ako inde 
v centre. Je zazmluvnená táto služba aj na tejto ulici? 
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20. P.Egg.: Dovoľujem si poukázať na stav prostredia na pravom brehu Váhu (lokalita novo vystavané bytovky 
po 1,5 km značku na hrádzi). Ide o priestor obhospodarovaný Povodím Váhu. Po ťažbe dreva tu na brehu 
ostalo 5 fúr drevného odpadu (štiepky) a to v bezprostrednej blízkosti vodného toku. V prípade zvýšenia 
hladiny Váhu o 1 m (topenie snehu, vytrvalý dážď, odpúšťanie vodných nádrží) dôjde k odplaveniu 
odpadu a značnému znečisteniu nižšie inštalovaných stavidiel. Ekologické pohľady smerom na vodné 
vtáctvo a pohyb ľudí v tejto lokalite nie je adekvátny. 

 


